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Sekreterare:   _______________________ 
   Gudrun Sjödin 
 
 
 
Justerare: 
 
 
 
 
_______________________                    ________________________ 
Sigvard Ländin  Allan Hjortstad 
 
 
 
 
 
 



ABCDE 
 

  SID 2 (4) 
 

§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll nr 12:2005 från sammanträdet den 11 november 2005 blivit 
justerat och utsänt.  
 
Ledamoten Hans Bergsten påtalade att hans personliga skrivelse (bilaga 2) inte skulle tas 
med i protokollet, däremot hade Rådet beslutat att Hans Bergstens skrivelse angående 
”Stadsdelsnämndens diskussionsmöte 05-11-03” skulle biläggas till protokollet som en 
personlig skrivelse från Hans Bergsten. Berörd skrivelse biläggs därför till dagens 
protokoll. Bilaga 1. 
 
Protokoll nr 12:2005 lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Allan Hjortstad utsågs att tillsammans med Sigvard Ländin justera dagens protokoll. 
 
§ 5.   Rapport från förtroenderåden 
Inget att rapportera för dagen. 
 
§ 6.   Hässelgården 
Lennart Keberg informerade att Marie Sjölund, enhetschef på Hässelby Gårds äldreboende 
kommer att föreslås som projektledare för Hässelgården. De flesta frågorna kommer att 
röra husets lokaler och information kring anläggningen. 
 
Ledamoten Birgit Grahn undrade om lokalerna på Hässelby Gårds äldreboende kommer att 
kunna hyras ut till föreningsverksamhet under år 2006. Lennart Keberg meddelade att 
lokalerna kommer att finnas tillgängliga för uthyrning till föreningar under våren 2006.  
För hösten är det dock oklart med hänsyn till ombyggnationer. Förvaltningen återkommer 
så snart Micasa fastigheter AB kan lämna besked i frågan. 
 
Ledamoten Hans Bergsten framhöll värdet av att en referensgrupp med representanter av 
äldre personer bildas kring planeringen av Hässelgården. Lennart Keberg tar med frågan 
till Hässelgårdens styrgrupp för att hitta former för olika intressenters medverkan i 
planeringen.  
 
Regelbunden information kommer att ges till Rådet kring Hässelgårdens framskridande. 
 
§ 7.   Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 8: 2005 
Anmäldes Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 8:2005. Protokollet lades 
därmed till handlingarna. 



ABCDE 
 

  SID 3 (4) 
 

Diskuterades att protokollen är kortfattade och ibland behövs mer information kring de 
beslut som tas. I dessa fall kan kontakt tas med sekreteraren för rekvirering av 
tjänsteutlåtanden och beslutsunderlag. 
 
§ 8   Stadsdelsnämndens sammanträde den 29 november 2005-11-28 
 
A.  Råcksta sjukhem. Inrättande av dagverksamhet – Inriktningsbeslut 
Lennart Keberg föredrog ärendet och Rådet hade inget att tillägga. 
 
Förvaltningen kommer under den fortsatta handläggningen av ärendet att informera 
berörda brukare, anhöriga, anhörigråd och förtroenderåd om de förändringar som kommer 
att ske med anledning av Starbogårdens flyttning till Råcksta sjukhem.  
 
B.  Skolörtens äldreboende. Inrättande av dagverksamhet på Sandviksvägen 157 
     - Inriktningsbeslut 
Lennart Keberg föredrog ärendet och Rådet hade inget att tillägga. 
 
Förvaltningen kommer under den fortsatta handläggningen av ärendet att informera 
brukare, anhöriga, anhörigråd och förtroenderåd om de förändringar som kommer att ske 
med anledning av inrättandet av en ny dagverksamhet på Skolörtens äldreboende. 
 
C.  Skolörtens äldreboende. Inrättande av gruppbostad på Edelundavägen 5 
    - Inriktningsbeslut 
Lennart Keberg föredrog ärendet och Rådet hade inget att tillägga. 
 
Förvaltningen kommer under den fortsatta handläggningen av ärendet att informera 
brukare, anhöriga, anhörigråd och förtroenderåd om de förändringar som kommer att ske 
med anledning av inrättandet av en nya gruppbostäder på Skolörtens äldreboende. 
 
D.  Handbok i Etik 
Rådet ser positivt på att en handbok i etik utarbetas för all omsorgspersonal i Stockholm 
och stöder därmed förvaltningens förslag till beslut.  
 
E.  Biståndsbedömning inom äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby 
Efter genomgång och diskussioner i ärendet framhöll Rådet sina synpunkter, som även 
tidigare framförts till nämnden, d.v.s. att kriterierna för ansökan till servicehusboende är 
alltför hårda.  Rådet konstaterade vidare att 40 ansökningar inkommit under perioden 
januari-oktober 2005. Av dessa har endast 9 personer beviljats servicehuslägenhet medan 
31 ansökningar avslagits. Rådet anser med hänsyn till dessa siffror att en analys bör göras 
utifrån de avslagna ansökningarna för att se om kriterierna kan lättas upp och därmed 
kunna ge fler personer möjlighet att få en servicehuslägenhet. 
  
F.  Förslag till ny detaljplan för kv. Hundgården, Myntkabinettet m.fl. i Hässelby Strand    
Björn Larsson från avdelningen stadsmiljö och teknik redogjorde för den nya detaljplanen 
vid Hässelby Strand. Rådet har med utgångspunkt från redogörelsen och 
planbeskrivningen inget att erinra mot den planerade ny- och ombyggnationen. 



ABCDE 
 

  SID 4 (4) 
 

 
§ 9.   Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg informerade att särskilda satsningar föreslås vad gäller föreningsbidrag 
och kulturinslag inför verksamhetsåret 2006. Detta innebär att 300 tkr föreslås till 
föreningsbidrag och 200 tkr till olika kulturinslag inom äldreomsorgen. 
 
Vidare informerades att samverkan i boendeplanering sker med Bromma 
stadsdelsförvaltning. En arkitekt har på uppdrag av Bromma stadsdelsförvaltning ritat ett 
förslag på ett nytt äldreboende vid Tunet, innehållande 5-6 våningsplan med 18 lägenheter 
per våning. Förslaget ska tryckas upp till Rådets nästa sammanträde så att Rådet får 
möjlighet att ge synpunkter i det första planeringsskedet. 
 
§ 10.  Övriga frågor 
Inga frågor för dagen. 
 
§ 11.   Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för ett gott och bra samarbete under det gångna verksamhetsåret och 
önskade alla en God Jul och ett Gott nytt år. 
 
Ett särskilt tack riktades till vice ordförande Allan Hjortstad och ledamoten Hans Bergsten 
som nu slutar efter flera års arbete i pensionärsrådet. De har båda bidragit med mycket 
information och stor delaktighet i många givande diskussioner genom åren. 
 
Lennart Keberg och Gudrun Sjödin tackade Rådet för ett fantastiskt givande och gott 
samarbete med Rådet och ser fram emot nya diskussioner i olika äldrefrågor nästa år. 
 
Under januari 2006 är sammanträdestiderna utsatta till den 13 januari och 27 januari kl. 
09.00 – 11.00. 
 
Ordförande förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
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